

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2024-05-06
Plats: Orrliden
Närvarande: Satu Verlinna
Pär Eriksson
Michael Petersson
Maria Larsson
Robin Mellqvist
Lena Pettersson
Ej närvarande: Nina Lindström
Magnus Sand

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2024-04-08 till handlingarna.

3. Orrliden –avstämningar

- a. *Aktivitetsytan*
Pär och Maria går vidare med arbetet. Nytt planeringsmöte inbokat för att försöka sätta en budget.
Pär kontaktar Sparbanksstiftelsen för att höra med bidrag därifrån.
- b. *Parkeringar, skyltning och markförhållanden*
Parkeringsskylten är på plats. Det parkeras fortfarande längs med vägen fast det är P-förbud, men problemet minskar. Inget ytterligare besked om när asfalteringen mellan planerna ska ske. Maria hör med K-fas om möjligheten att utnyttja grusplanen på skolgården för parkering då det är mycket matcher samma dag.
- c. *Planernas kvalitet*
Avbytarbåsen på A-planen behöver lagas. Näten till 11-11-målen på B-planen behöver bytas omgående. Nät och krokar finns hemma. Gräsytan är färdig att börja utnyttjas för de yngre lagen. Diskuterades att göra en prioriterings-lista med deadline till vaktmästaren vad som behöver fixas.

4. Läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

- a. *Eskilstunacupen*
Cupen gick i stort sett bra trots en regnig söndag. Orrliden fick bra betyg av miljöinspektionen som åkte runt på alla anläggningar under helgen. Det är en härlig insats för Eskilstuna av alla inblandade föreningar som drar ett tungt lass. Det kommer att bli ett plus i ekonomin. Återrapportering följer.

- b. *Läget i våra lag*

Damlaget har lite att jobba med för att få ihop truppen så alla kommer till sin rätt på plan. Den senaste vinsten var bra för laget.
Herrlaget har haft en fin start på säsongen men saknar ännu några stöttespelare. Det är en bra stämning i laget med en bra mix av spelare.
P2017 har anmält till ett år äldre klass än vad bestämmelserna godkänner.
- c. *Fotbollskommittén*

Det har varit en ledarträff med en av våra nya FUIF. Tyvärr lite lågt deltagarantal. F-kommittén ska försöka sätta en struktur hur de ska jobba tillsammans med FUIF.
- d. *Inköp kamera*

Styrelsen **beslutar** att köpa in en ny kamera, version VEO3.
- e. *Fotbollsskolan*

Styrelsen beslutar att föreningar arrangerar fotbollsskola under vecka 33 i år. Maria anmäler föreningen och går vidare i arbetet.
- f. *Digital lagkassa samt alternativ till laget.se*

Vi ska jämföra kostnader och funktioner i de olika systemen innan vi tar något beslut.

5. Sponsringsarbetet

- a. *Hur går vi vidare*

Vi gick igenom sponserlistan. Alla som fått något företag att kontakta ska göra det under maj månad. Brev till nya tilltänkta sponsorer ska mailas ut därefter tas kontakt. Detta ska också ske under maj månad. Henrik Holmén kommer att hjälpa oss att kontakta ett 10-tal sponsorer.

6. Ekonomi – lägesrapport

- a. *Ekonomiska läget jan - apr*

Vi ligger lite efter i inkomster jämfört med förra året. Fakturor för träningsavgifterna ska skickas ut den här veckan.
- b. *Avtal vaktmästare*

Avtalet är klart, ska bara signeras. Tomas bjuds även in till nästa styrelsemöte.

7. Årshjulet och översiktlig planering

- a. *Fokus maj-juni*

Intresseträff för bollskolan behöver ut. Ta hjälp av FUIF. Planering av sammandrag för vissa lag till hösten. Lagfotografering inbokat den 20–21 maj. Skogstorpsdagen planeras till 7/9 och sammandrag 8/9.
- b. *Midsommarfirande*

Kallelse till planeringsmöte ska ut till alla kontaktföräldrar. Till mötet ska alla ha med sig underlag för bemanning. Efter det kommer vi att ta beslut om genomförande av midsommar.

8. Rapporter och inbjudningar

- a. *Kansliet aktuella frågor*

Två erbjudande gällande klädprofil för 2025 och framåt har kommit in. Från

Stadium respektive Unisport. Förslagen mailas ut till resten av styrelsen för påseende.

Erbjudande om exempelträningar har kommit från SÖFF. Valfritt för lagen att utnyttja.

En inbjudan för träff med föreningsanställda den 22/5 har inkommit som Maria anmält sig till.

Korvvärmaren har enligt några krånglat Lena och Maria tittar på om en ny eventuellt behöver köpas in.

b. *Anmälan Ungdoms DM 31/8–1/9*

Styrelsen **beslutar** efter noga övervägande att inte ansöka då vi ska ha en del egna arrangemang under hösten som ska genomföras.

c. *Ordförandeträff*

Inbjudan till ordförandeträff i Munktellarenan den 22/5 har kommit.

d. *Uppfångade frågor i föreningen*

Synpunkter från föräldrarna har kommit in gällande bemanning av arrangemang/kiosken.

9. Nästa styrelsemöte

- a. *Måndag 10 juni kl. 17.00 **OBS! Tiden.***

10. Övriga frågor

Inga övriga frågor

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Maria och Pär fortsätter med arbetet gällande aktivitetsytan.
- Sponsorererna ska kontaktas under maj.
- Leverantör av föreningens klädprofil.
- Fotbollskommittén ska komma överens med FUIF om en struktur.
- Bemanning till midsommar.
- Bollskolan starta upp.
- Skogstorpsdagen i september.
- Inköp av ny VEO-kamera
- Inköp av ny korvvärmare.

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Maria Larsson

Pär Eriksson